

SubSea Solution has developed the on site services in 2008, either being Onshore or Offshore, one of the services developed is the High pressure internal pipe Cleaning.

*SubSea Solution a développé les services sur sites Onshore et Offshore, l'un des services développés étant le nettoyage haute pression de conduites...*



Internal cleaning of riser tower section with High pressure pumps, rotary nozzles and guide frame/carriage. Work performed to enable NDT Inspection.

*Nettoyage interne des sections "riser tower" utilisant des pompes Haute Pression, des buses rotatives et des chariots/guides internes. Travaux de nettoyage avant les opérations d'inspections NDT.*

With our different rotary nozzles and guide frame/carriage we are able to effectively clean various pipe diameters. The rotary nozzles are also self propelled by the water flow created.

*Notre sélection de buses rotatives et chariots/guides internes permet de nettoyer efficacement plusieurs diamètres de conduites internes. Les buses rotatives sont autopropulsées par le débit de la pompe Haute Pression*



With more than 15 units in service, ranging pressure from 5000 to 22000 PSI flow from 30litres/minute to 300litres/minute. Suitable for underwater or surface cleaning. Don't hesitate to contact us for more details.

*Avec plus de 15 unités opérationnelles, pression entre 300 et 1500 Bars, débit variant de 30 litres/minute à 300 litres/minute, nos pompes sont adaptées pour les opérations de plongées et tous travaux de surface. N'hésitez pas a nous contacter pour plus d'information.*